
 

 

 

POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE Klubu agility, z.s. 

V souladu s příslušnými ustanoveními Stanov a občanského zákoníku, Vás srdečně zveme na zasedání 

členské schůze Klubu agility, z.s., která se koná dne 5. listopadu 2023 v konferenčním sále Zotavovny VS 

ČR Praha, Na Květnici 1105/10, Praha 4. 

Registrace 10.00 – 10.25 hodin. 

Zahájení jednání 10.30 hodin. 

Návrh programu zasedání: 

1. volba zapisovatele 

2. volba návrhové komise 

3. volba volební a mandátové komise 

4. schválení programu 

5. zpráva o činnosti Klubu agility 

6. zpráva předsedy výkonného výboru 

7. zpráva o hospodaření Klubu agility za období od poslední členské schůze 

8. zpráva kontrolní a revizní komise 

9. audit/kontrola hospodaření 

10. odvolání člena a předsedy Kontrolní a revizní komise Mariána Brody 

11. odvolání členky Kontrolní a revizní komise Jany Urbanové 

12. odvolání členky Kontrolní a revizní komise Ivany Vošahlíkové 

13. volba členů Kontrolní a revizní komise (v případě schválení bodů 10, 11 a/nebo 12) 

14. klubové překážky 

Podněty členů Klubu agility: 

15. Zrušení divokých karet na závody konané Klubem agility (předkládá Marián Broda) 

16. Umožnění přístupu zahraničních závodníků na naše QZ (otázkou zůstává, zda na všechny nebo 

minimálně na MČR (předkládá Marián Broda) 

17. Projít, jak se povedlo splnění předvolebních slibů stávajícího VV (předkládá Marián Broda) 

18. Návrh spočívající v provedení úpravy internetových stránek KA – www.klubagility.cz a FB stránky 

KA (předkládá Marta Gregorová) 

19. Transparentnost a Informovanost členů (předkládá Miroslav Ludík) 

20. Kategorie A0 (předkládá Miroslav Ludík) 

21. Různé (diskuse) 

22. Schválení usnesení členské schůze 

Vzhledem k tomu, že jednotliví členové předložili ke svým návrhům odůvodnění, zveřejňujeme tato jako 

přílohu k pozvánce na členskou schůzi. 

Upozorňujeme, že vstup psů do budovy Zotavovny VS ČR Praha je zakázán. 

Na schůzi bude podáváno pouze drobné občerstvení. 

Karina Divišová 
předsedkyně Klubu agility 

http://www.klubagility.cz/


 

 

Odůvodnění k bodům programu: 

K bodu 15: 

Zrušení divokých karet na závody konané klubem agility. 

Odůvodnění: Máme jasně definovaná pravidla jak se na takové závody dostat. 

 

K bodu 16: 

Umožnit přístup zahraničních závodníků na naše QZ (otázkou zůstává zda na všechny nebo minimálně 

na MČR) 

Odůvodnění: Ostatní státy nás také pouští. Maximální počet zahraničních závodníků jednom 

kvalifikačním závodě byl 3. Jsou to další finance pro klub. 

 

K bodu 17: 

Projít jak se povedlo splnění předvolebních slibů stávajícího VV 

Odůvodnění: Šlo o palčivé problémy klubu a nemám pocit, že by se za ten rok nějak vyřešily, dokonce 

u některých došlo k zhoršení. 

 

K bodu 18: 

Návrh spočívající v provedení úpravy internetových stránek KA - www.klubagility.cz a FB stránky KA, 

nejpozději do konce března 2024, a to následovně 1. úprava internetových stránek KA 

(www.klubagility.cz) spočívající zejména v: 

 

a) odstranění souboru Per rollam a zařazení přijatých usnesení do složky týkající se zápisů ze schůzí 

výboru (takto, jak je uvedeno, to vypadá, že Per rollam je nějaký další orgán KA, což je velmi matoucí a 

může vést k přehlédnutí přijatých usnesení, jedná se přitom pouze o formu přijetí usnesení 

konkrétního orgánu, která nemají jinou váhu než usnesení přijatá na schůzi výboru), 

b) datování publikace každého dokumentu na webu, aby bylo nepochybné, kdy byl dokument 

zveřejněn a zda nebyl měněn (tj. aby každý dokument měl svou identifikaci a internetovou stopu a byla 

tak odstraněna pochybnost, kdy se na webu dokument vůbec objevil), 

c) nastavení možnosti sledování internetové stránky KA tak, aby nebylo nutné stránku sledovat, zda na 

ni nejsou publikovány nové informace, ale aby do emailu člena KA přišla hláška o novém dokumentu 

či o jiné změně provedené na tomto webu, 

d) zřízení neveřejné části internetových stránek KA, do nichž by měl přístup každý člen na základě 

jedinečného hesla (jako příklad uvádím např. web KCHT) - v této neveřejné části by pak byly 

publikovány zejména interní dokumenty KA (smlouvy, objednávky, účetní doklady atd.) a průběžné 

informace o dění v KA, byla umožněna diskuse členů se členy výboru a KRK a bylo možné např. vkládat 

návrhy a přihlášky do různých poptávkových řízení vyhlášených výborem, tudíž by byla eliminována 

podezření z případné neregulérnosti při výběru. Obsah neveřejné části by mohl být velmi široký, kdežto 

ve veřejné části by mohly být publikovány jen takové dokumenty KA, jejichž charakter lze považovat za 

zveřejnitelný neomezenému okruhu subjektů, 

http://www.klubagility.cz/
http://www.klubagility.cz/


 

 

e) provedení celkové revize všech textů publikovaných na těchto internetových stránkách, z nichž 

některé jsou již zastaralé a některé dokonce v rozporu se zněním Stanov (např. první odstavec v 

souboru Členství). 

 

2. úprava FB skupiny KA tak, aby v rámci ní byla zřízena soukromá skupina členů KA, jejímiž členy by 

mohly být výhradně členové KA (tudíž v případě ukončení členství by bylo nutno jeho přístup do 

skupiny ukončit), v rámci této skupiny určené k diskusi a předávání informací o činnosti KA by příspěvky 

přidávali rovněž "řadoví" členové (nejen tedy pouze výbor, jako je tomu v případě FB stránky KA). 

 

V obou případech zneveřejnění diskuse jak v rámci internetových stránek, tak soukromé FB skupiny by 

tak byly jednak uchráněny některé informace týkající se KA před jejich masivním rozšířením po síti a 

především pak ochráněno dobré jméno KA (jak se lidově říkává "špinavé prádlo se má prát doma"). 

Bohužel v současné době však jiná možnost není než debatovat nad tématy zajímajícími členy KA v 

rámci FB skupiny Agility v ČR, případně v rámci diskuse připojené k příspěvku výboru na FB stránce KA. 

Že to není nejlepší způsob "propagace KA, jeho dobrého jména a agility jako takového" ostatně ukázala 

poslední diskuse nad tématy zveřejněnými výborem 

 

K bodu 19: 

Transparentnost - informovanost členů Výkonný výbor (předseda výkonného výboru) je povinen 

zveřejnit zápis zasedání výkonného výboru nejpozději 7 kalendářních dní po konání zasedání VV a to 

na stránkách www.klubagility.cz a fb stránce Klub Agility České Republiky. Usnesení a rozhodnutí 

přijatá na základě hlasování výkonného výboru uvedená v zápise z jednání výkonného výboru nabývají 

účinnosti nejdříve 1 kalendářní měsíc po zveřejnění příslušného zápisu výkonného výboru, ve kterém 

jsou tato usnesení uvedena. Zápis z jednání výkonného výboru bude jmenovitě obsahovat výsledky 

jednotlivých hlasování, tj. bude vždy uvedeno, který člen výboru jak hlasoval. 

Schválený program a body jednání zasedání výkonného výboru musí být zveřejněny nejméně 15 

kalendářních dní před uskutečněním příslušného zasedání výkonného výboru, a to na stránkách 

www.klubagility.cz a fb stránce Klub Agility České Republiky. Všichni členové klubu mají právo 

připomínkovat program a body jednání zasedání výkonného výboru a jejich připomínky a návrh k 

danému bodu musí být brány v potaz při zasedání VV a musí být uvedeny v zápise z jednání VV. 

K bodu 20: 

 

Návrh A0 

 

Důvod: Vtáhnout začínající mezi závodící, podpořit chuť závodit, předvést, co se naučili a motivovat 

pro další práci. 

 

Trať: Překážky standartní. Ideálně bez zónových překážek a slalomu. Výška překážek nižší o 1-2 

velikostní kategorie. Minimálně 12 překážek. Délka tratě maximálně 140m. Určení maximálního času 

(2m/s), nebo jiného limitu. 

 

http://www.klubagility.cz/?fbclid=IwAR1_dFDIoXsM6tT3Jj4ZkEdH1_9mgACoDLUDBQmmz9Zialfl3N34NWnmcVc
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.klubagility.cz%2F%3Ffbclid%3DIwAR1r66PPxlz8nq58t_diV6kXAeg7dWoXw03pGJbskOrjtcf3suxHlEMaMRE&h=AT3XzEntnaG3U_Z3oVH9MujgOx7MNW9jSj8rzS5RNxmlpM4hBvyIDE2Lu8rPmUwH7cq1XtXcn8D09upUhs-54WtAJ4J5AxDNKpuoq0zFuRdHASnyoAVA3XqVVMbe7YV-GVRJ1g


 

 

Kritéria: Běh brán jako splněný, pokud se vejde do limitu, překážky zvládnuty ve správném pořadí a 

maximálně 3 chyby (odmítnutí by se neposuzovalo). Na opuštění parkuru by nebyl brán zřetel. 

Všeobecná pravidla v platnosti (Žádné špatné chování vůči psu netolerováno) 

 

Možnosti: Mít na parkuru hračku, pamlsky se svolením pořadatele a rozhodčího (Pamlsky by mohly 

zůstávat na parkuru, což by ztěžovalo práci dalším závodícím). 

 

Vyhodnocení: Po splněných 3 bězích možnost přestupu do A1. 

 

Finance: Aby byl závod pro začínající atraktivní, byl by pro členy KAČR bez odvodů. Pokud by pořadatel 

pořádal pouze A0, platil by KAČR výdaje spojené s rozhodčím. 

 

A0 by se nesměl zúčastnit pes, ani psovod, který již někdy startoval v A3 nebo se kvalifikoval na MČR, 

EO, MS... důvodem je, že se u obou předpokládá schopnost bezproblémů se pohybovat po parkur a 

parkur by pro ně nebyl výzvou. Ti kteří by byli v této kategorii, by začínali v A1, popřípadě A2. 

 


